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Distribueras till Styrelsen + Hamnvärden  

 

§1 Mötets öppnande 
Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 
Det beslöts att dagens protokoll skall föras av Johan Sölve 
Mötet godkände föreslagen dagordning. 

 

§2 Föregående protokoll 
Styrelseprotokollet från den 2012-04-04 godkändes och lades till 
handlingarna. 

 
 

§3 Kassarapport 
Kassören redogjorde för den ekonomiska ställningen. Drygt 870 tkr på 
banken varav 76 tkr är förskott från LOVA-bidraget. Kontantkassan uppgår 
till 14 tkr. 

 

§4 Stormskador, pågående reparationer 
Det mesta av arbetena med renovering av bryggor efter stormskadorna är 
klart, elarbeten och vatten ledningar är kvar. Reparation av mastbryggan som 
lossnat har inte påbörjats. Hamninloppet verkar ha sandat igen lite, vi håller 
situationen under bevakning. 

 
 
 
 
 

§5 Sjösättningar 
Många båtar är kvar på land men sista sjösättningen den 5/5 ser ut att bli 
välbokad 
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§6 Vaktlistan 
Många fick fel telefonnummer på grund av missöden vid överföring från 
tidigare år. Korrigerad vaktlista finns på hemsidan. 

 

§7 GSS 50 år. Lägesrapport jubiléet. 
Jubileumsfirande den 7/7. Skallkroken kommer att segla årliga 
Hönsaseglingen den dagen, detta år med målgång i Grötvik så att de kan delta 
vid festligheterna. Kallelse till jubileumsfirandet skickas ut per mail och SMS 
samt anslås och läggs på hemsidan. Brevutskick till de som inte har 
registrerat mailadress eller mobil.  

 

§8 Kontrakt med 2.4 seglarna. Kontraktsförslag utdelat vid förra 
mötet. 
Nuvarande båtplatsavtal justeras för att fungera även för landplats samt 
kompletteras med reglerna för båtplatsöverlåtelse.  

 

§9 Långvården, parkering, städning, mm 
Vaggor samlas närmast skogen på stora båtuppställningsplanen. Container 
för brännbart ska tas hit för att kasta skrotbåtar på långvården som ingen vill 
kännas vid.  

 

§10 

 

§11 
 
 
 

Spolplattan 
Förskott på LOVA-bidraget har betalats ut till GSS. Arbetet ska påbörjas 
snarast. Spolplattan blir placerad på hamnplanen närmast mastbryggan. 

Reskontrat 
Samtliga båtplatsfakturor utom två har blivit betalda, dessa två ska få brev 
om att båtplatser förverkats 

 

§12 Nytt kontor 
Livbojens stuga står på GSS/kommunens mark utan avtal. SSRS har för 
avsikt att ta över stugan men det finns ingen lösning på var den ska stå. 
Diskussion pågår.  
Det finns möjlighet för GSS att köpa ett nytt kontor i form av ett 
demonstrationsrum från Tylöhus för ca 10000 kr.  
Lv6 gör anspråk på den båtplats som de tidigare disponerat enligt ett avtal 
med kommunen för 50 år sedan. Enligt skiss i avtalet är dock den aktuella 
platsen belägen på sjöräddningskajen framför sjöräddningsbåtens plats, vilket 
inte accepteras av Lv6. Diskussion pågår. 

 
 
 
 

§13 Aktiviteter och annat inför och under sommaren 
Städning under sommaren har avtalats med Bertil Sandvall. Sommarvikarie 
för hamnkaptenen löses med Claes Magnusson 
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§14 Studiebesök vid nästkommande möte, 2012-06-13? Lämpligt 
mål? 
För nästa möte den 13 juni vilket är sista mötet inför sommaren ska 
undersökas möjligheten att hålla detta i Torekov för att samtidigt göra ett 
studiebesök i deras hamn. 

 

§15 Övrigt 
• Epostregistreringar - formulär finns nu på hemsidan och registreringar 

trillar in. Registreringarna tas om hand manuellt av Johan och förs in i 
medlemssystemet.  

• Beslutades enligt Johan föreslog att bommen ska kunna öppnas 
genom att medlemmar med båtplats kan skicka ett SMS. Johan 
genomför detta.  

• Beslutades att påminnelse om vaktgång skickas automatiskt per SMS 
dagen före.  

• iPhone ska köpas in för att kunna ta emot kortbetalningar med iZettle-
kortläsare.  

• Webbkamera innerhamnen har av allt att döma blivit stulen. Den ska 
ersättas och annan placering undersöks, förslagsvis på samma ställer 
som den befintliga webbkameran. .  

• Segling - Program för Hallandsseglingen föredrogs och godkändes. 

 

§16 Clas rapporter 
• Clas avser att gå på en kurs i SBUs medlemssystem på VKBF i 

Långedrag 
• Uthyrningen i hamnen är i stort sett klar 

 

§17 Mötets avslutande 
Ordföranden tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 

 

 
 
 
Vid protokollet                                             Justerat 
 
 
 
 
 
Johan Sölve Sven Palmkvist 


